

香港聯合交易所有限公司  
(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)

THE STOCK EXCHANGE OF HONG KONG LIMITED  
(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

## 通告 CIRCULAR

**事項** 實施下調香港證券市場股票最低上落價位的第一階段 – 「香港交易所領航星」市場數據平台 (OMD-C) 和內地市場數據樞紐 (OMD-C MMDH) 的價位表代碼及更新常問問題

**Subject:** IMPLEMENTATION OF PHASE 1 OF THE REDUCTION OF MINIMUM SPREADS IN THE HONG KONG SECURITIES MARKET – SPREAD TABLE CODES IN HKEX ORION MARKET DATA PLATFORM – SECURITIES MARKET (OMD-C) AND MAINLAND MARKET DATA HUB – SECURITIES MARKET (OMD-C MMDH) AND UPDATE TO FREQUENTLY ASKED QUESTIONS (FAQ)

**查詢** 參與者一般查詢熱線<sup>1</sup> (電話：2840 3626 電子郵箱：[trd@hkex.com.hk](mailto:trd@hkex.com.hk))  
**Enquiry:** Participant General Enquiry Hotline<sup>1</sup> (Tel: 2840 3626 Email: [trd@hkex.com.hk](mailto:trd@hkex.com.hk))

參照交易所有關建議下調香港證券市場股票最低上落價位的交易所通告 (編號：[CT/027/25](#))，OMD-C 和 OMD-C MMDH 價位表代碼的技術安排將會於第一階段實施時 (視乎監管機構批准) 作出更新。交易所參與者應參閱[下調最低上落價位常問問題](#)，以了解詳情、檢視其內部系統並於必要時作出適當調整。

請注意，常問問題會不時更新，並不會另行通知。

Reference is made to the Exchange circular (Ref. No.: [CT/027/25](#)) regarding the implementation of phase 1 of the reduction of minimum spreads in the Hong Kong securities market. Under the implementation of phase 1 (subject to regulatory approval), the technical arrangement relating to spread table codes in OMD-C and OMD-C MMDH will be updated. EPs should refer to the [Reduction of Minimum Spreads FAQ \("FAQ"\)](#) for more information, review their internal systems and make appropriate adjustments where necessary.

<sup>1</sup> 所有參與者一般查詢熱線之通話可能會被錄音。請[按此](#)參閱香港交易所的私隱政策聲明。

All calls to and from the Participant General Enquiry Hotline may be recorded. HKEX Privacy Policy Statement is available [here](#).



Please note that the FAQ will continue to be updated from time to time without further notice.

營運科

交易部

高級副總裁

高卓仁 謹啟

**Jack Ko**

**Senior Vice President**

**Trading Department**

**Operations Division**